

套房



The
Best Place to Stay in Rome
罗马城的最佳选择

The Hassler Roma's Penthouse Suite
哈斯勒罗马酒店**顶层套房**

SUITE



自1893年开门迎客以来，哈斯勒罗马酒店一直是永恒之城里最负盛名的酒店。酒店坐落于西班牙台阶之巅，毗邻16世纪的山上天主圣三教堂，步行即达绿树成荫的波格赛公园、威内托大街和孔多蒂街上全城最时尚的精品店，尽享城中心的地利之宜。酒店的96间客房在优雅和经典之中注入现代气息，实现历史与未来的完美平衡，其中一款独一无二的顶楼套房，正是为寻求全罗马城最佳住宿体验的宾客而设。

Ever since the Hassler opened its doors in 1893, it has held the coveted position as the most prestigious hotel in Rome. Set theatrically at the top of the Spanish Steps, next to the magnificent 16th-century Trinità dei Monti church, it is within walking distance of the abundant greenery of Villa Borghese garden, Via Veneto, Via Condotti, and the city's most fashionable boutiques. With 96 rooms, the Hassler reflects classic and elegant ambience with contemporary elements for a perfect balance between the past and the future. Among them, the Hassler penthouse suite is the perfect choice for those seeking the best place to stay in Rome's City Center. ▶

■ 海峰

从左上角：
空间地景的奢侈与优雅；
俯瞰罗马夜景的主卧卫生间。



套房



上方从右至左：
套房特选的半黄色大理石墙面；
主卧卫生间配有浴缸。

下方：
经典与现代并行的设计风格。

The Upmost Space and Luxury 极致宽敞与奢华



位于哈斯勒罗马酒店8层的顶层套房面积达400平米，是酒店董事长兼总经理 Roberto Wirth 先生对罗马奢华住宿的诠释和演绎。套房由米黄色大理石铺就，包括两间主卧和一间单人房，布满佳酿的酒吧区，一间宽敞的容纳八人餐桌和一架钢琴的豪华起居室和一间优雅装饰的厨房。两间主卧卫生间的全景大窗饱览罗马城景，洗手台和地面皆由黑色石英石打造，搭配手工不锈钢内饰洁具。顶层套房的客人尊享酒店的免费接送机服务，通过特殊房卡乘坐直达八层的套房专属电梯，并由私人管家提供无微不至的服务。

Located on the Hassler's 8th floor, the refined 400 sqm Hassler Penthouse suite was created from the vision of the Hassler's President and General Manager, Roberto Wirth. The entire suite is decorated with a fine attention to detail starting with its beige Botticino marble floors, consists of two main bedrooms, one lovely single room, a fully-stocked bar area, a wide living room with a dinner table for eight and a grand piano, an elegantly-decorated kitchen. The two main bathrooms have enormous panoramic windows overlooking the city's historic center, and feature brilliant black quartz countertops and floors as well as sinks with a unique hand-hammered stainless steel interior. A private butler is available to make guests' stay as comfortable as possible. A special key card allows direct and private elevator access to reach the 8th floor with no stops in-between and complimentary transfer to and from the airport is available for the guests. ▶

套房



从上面下：
大露台露台延伸了壮观的景观；
可一览全城景观的舒适露台。

套房的所有房间皆配置了单独的
全景露台，饱览罗马城全景和壮美的天
际线。两间主卧的露台分别为70平米和
45平米，由石灰华大理石打造，使套房
的宽敞之感进一步延伸。露台上布置了
舒适的组合沙发和躺椅，使客人在露台
上欣赏风景时获得最大程度的舒适感，
而这风景包括了西班牙台阶、波格赛公
园、美第奇别墅、山上天主圣三教堂、
圣彼得大教堂和万神殿等全城的精华，
住在哈斯勒酒店的顶层套房，真仿佛整
个罗马城都在你的脚下。

All the suite's rooms feature access to
their own private panoramic terraces which
allow guests a bird's eye view over the entire
city of Rome and its breath-taking skyline.
Sized in 70 and 45 sqm, the two panoramic
terraces in Travertine marble define the
perimeter of the spacious suite, complete
with outdoor sofas, chaises longue and
tables for the guest's maximum enjoyment
of the amazing view, which includes the
Spanish Steps, Villa Borghese gardens and
Villa Medici, the Church of Trinità dei
Monti, St. Peter's Basilica, the Pantheon. A
magical location for a one-of-a-kind sojourn
with all of Rome at your feet. **BE**



TIPS

- 距离罗马菲乌米尼纳机场35分钟车程
- CNY3500/周起配
- 96间房/家房
- Piazza Trinità dei Monti, 6 - 00187, 00187, Italy
- +39 06 699340

SUITE

Unrivalled View from the Panoramic Terraces
全景露台的极致风景

